
Referat fau møte 11.12.2023  
 
Tilstede: Ida-Kristin Olsen ,Lene-Mari Olsen ,Marthe Svendsgård,Bente Meosli,Line 
Mortensen,Linda Kristensen,Merete Falch Jonassen,Svetlana Breckan, Hilda Kvalvik og rektor 
Kate Eriksen. 
 
Sak 1:  Gjennomgang av referat fra forrige møte.  
Det blir sendt ny søknad ang organisering av fau på Ørnes skole, da forrige søknad ble avslått 
pga manglende underskrifter. 
Det er enda ikke tildelt politisk representant til Samarbeidsutvalget (SU),Så det er ikke 
avholdt møte i SU enda. 
 
Referatet godkjennes. 
 
Sak2:  Vi fikk invitasjon til å delta på møtet med prosjektguppa  Ilag førr ongan 8.desember. 
Hilda representerte fau  og informerte om hva møtet handlet om og litt kort om ilag førr 
ongan.  Man finner info om prosjektet på kommunen sin hjemmeside.  
 
Sak 3: Juleball. 
Ida setter opp liste over de frivillige voksne fra hver klasse. Og det noteres at det er viktig at 
alt av utstyr og arbeidslister er klar på forhånd. Det er mobilforbud på juleballet. De 
foresatte skal heller IKKE ta bilder der. Lærere vil ta bilder for bruk til klassene. Siden det er 
skoletid og mobilforbud kan de frivillige også ta inn telefoner om de ser at noen har de 
med.Kate sender ut arbeidslister.  
 
Sak 4: Det er viktig med en ryddig prosess, og fau avventer med å diskutere saken til endelig 
avgjørelse er tatt. Men vil om det blir slik ønske elever og foresatte varmt velkommen. 
 
Sak 5: Trappen ned mot kulturfabrikken.  
Hvem er det sitt ansvar å måke de? Disse er farlig når det blir glatt. Ida har tatt kontakt med 
kommunen å prøver å finne ut hvem som har ansvar. 
 
Sak 6: Internett. Det har vært ny befaring og det er gitt lovnad om at det skal være i orden 
iløpet av desember.  
 
Sak 7:Det gjøres tiltak mot stygt språkbruk. Elevene vil bli utvist ved rasistiske og hetsende 
kommentarer. Det er mye stygt orbruk blandt elevene,og dette må vi få et felles fokus på for 
å forbedre. Skola og fau bør samarbeide med idrettslag og andre klubber/arena ungdommen 
deltar på fritida. Det bør kanskje holdes møter for elever og foresatte. Fau holder tråden i 
saken og tar det opp etter nyttår igjen . 


